

# 吉隆坡 🛪 罗马 億大利

集合于吉隆坡国际机场,飞往罗马 – 意大利。

# 抵达罗马(意大利)

### ♥ 替萘冈之旅

前往**圣彼得广场**进行徒步游览,欣赏**圣彼得大教堂**的宏伟。这 座教堂位于梵蒂冈城,是意大利文艺复兴风格的建筑杰作。

## ● 罗马市区游

前往**罗马斗兽场**和古**罗马广场**拍照留念。随后游览罗马最美丽 的**纳沃纳广场、万神庙**和**特雷维喷泉**许愿池是一个非去不可的 地方。传说,您一定得背对喷泉扔一枚硬币,这将给您带来幸 福。继续游览罗马最昂贵的街道西班牙阶梯。

## 罗马<sub>(意大利) -</sub> 355km - 比萨<sub>(意大利) -</sub> 88km -佛罗伦萨(意大利) - 58km - 托斯卡纳(意大利)

比萨令人惊叹的地标和景点拍照留念,如世界著名的**比萨斜塔** 和奇迹广场。

## ↑ 佛罗伦萨市区游

徒步游览**圣母百花大教堂**和**圣十字大教堂**,是广场上的主要建 筑。然后再到**米开朗基罗广场**,是观赏佛罗伦萨市景的最佳观 景台。

# 托斯卡纳(意大利) - 252km - 梅斯特雷(意大利) 🚘 威尼斯(意大利) — 梅斯特雷(意大利)

乘坐**私人水上计程车**前往威尼斯主岛的中心地区,徒步游览包 括**叹息桥、总督宫、圣马可广场**以及**圣马可大教堂**。然后,参 观玻璃工厂, 欣赏玻璃吹制的过程。

# 梅斯特雷(意大利) - 262km - 米兰(意大利)

徒步游览包括斯福尔扎城堡、斯卡拉歌剧院、令人惊叹的米兰 大教堂以及维托里奥·埃马努埃莱二世大街, 这是意大利最古 老的现役购物长廊, 也是米兰的一个重要地标。

## 米兰<sub>(意大利)</sub> – 224km – **卢塞恩**(瑞士)

## ₹ 卢塞恩市区游

徒步游览,包括卡佩尔廊桥、狮子纪念碑、卢塞恩湖和迷人的 卢塞恩老城。

# 卢塞恩(瑞士) - 36km - 英格堡(瑞士) - 343km - **南锡**(法国)

## ₹ 铁力士山之旅

今天将展开**铁力士山**难忘的旅程,您将搭乘世界上第一个360 度全景旋转登上缆车,体验阿尔卑斯山的壮丽景色。走在欧 洲最高的吊桥上,绝对会让您在心跳加速的同时感慨景色的绚

### 8 南锡(法国) - 347km - 巴黎(法国)

## ₹ 巴黎河谷购物村

您可以在这里找到110多个时尚和生活方式品牌,从世界领先 的设计师到更实惠的时装。

## 巴黎(法国)

## ₹ 巴黎市区游

途经巴黎圣母院、特罗卡德罗广场和荣军院。前往卢浮宫、凯 **旋门和埃菲尔铁塔**拍照留念。随后,搭船欣赏**塞纳河沿岸**风光 是再好不过的巴黎巡航体验了。

# 巴黎ඎ★ 吉隆坡



# 1 KUALA LUMPUR **⊀** ROME (ITALY)

Assemble in KL International Airport for flight to Rome - Italy.

# 2 ARRIVE ROME (ITALY)

### Vatican Orientation Tour

Proceed for a walking tour at **St. Peter's Square** and view the grandeur of **St. Peter's Basilica**, is a church in the Italian Renaissance style located in Vatican City.

## Rome City Tour

Photo stop at **Colosseum**, the Grand Amphitheatre and the captivating ruins of the **Roman Forum**. Continue your tour at one of Rome's prettiest square **Piazza Navona** follow by beautiful temple of all gods **Pantheon**. See the **Trevi Fountain** and get the chance toss a coin over into the Fountain. Visit the most expensive street in Rome **Spanish Steps**.

ROME (ITALY) - 355km - PISA (ITALY) - 88km - FLORENCE (ITALY) - 58km - TUSCANY REGION (ITALY)

### Pisa Tour

Start with photo stop in front of **Leaning Tower** of Pisa, the campanile, or freestanding bell tower, of Pisa Cathedral.

## Florence City Tour

Start the walking tour with **Cathedral of Santa Maria del Fiore** and **Piazza Santa Croce**, one of the main plazas. Continue justify with **Piazzale Michelangelo**, where you'll get to see the panoramic view of Florence.

TUSCANY REGION (ITALY) – 252km – MESTRE (ITALY) — VENICE (ITALY) — MESTRE (ITALY)

### Yenice City Tour

Board on a **private water taxi** from Tronchetto to St. Marco and start the walking tour include the **Bridge of Sighs**, **Doge's Palace**, **St. Mark's Square**, **St. Mark's Cathedral**, and visit the **Murano Glass Blowing** to see how beautiful, handcrafted glass is made by expert glass blowers.

5 MESTRE (ITALY) – 262km – MILAN (ITALY)

## 🙎 Milan City Tour

Start the walking tour include **Castello Sforzesco**, **La Scala Opera House**, breathtaking **Milan Cathedral** and beautiful **Galleria Vittorio Emanuele II**, is Italy's oldest active shopping gallery and a major landmark of Milan.

Nancy

瑞士

Switzerland

Lucerne

Milan米兰

Venice ⊃威尼斯

Florence 佛罗伦萨

意大利

卢塞恩

6 MILAN ((TALY) - 244km - LUCERNE (SWITZERLAND)

Lucerne City Tour
Start the walking to beautiful lake side city

Start the walking to beautiful lake side city include **Wooden Chapel Bridge**, **Lion Monument**, **Lake Lucerne** and the charming Old Town.

7 LUCERNE (SWITZERLAND) – 36km – ENGELBERG (SWITZERLAND) – 343km – NANCY (FRANCE)

### Mount Titlis Excursion

Embark on your memorable journey at **Mount Titlis**, where you experience breathtaking views of the Alps as you ascend in Titlis ROTAIR – the world's first revolving cable car. Get your thrills and walk along the cliff on mountain. The glacier suspension bridge is the ultimate highlight of the Swiss Alps.

8 NANCY (FRANCE) – 247km – PARIS (FRANCE)

## La Vallée Village

Spend some free time shopping around at the designer outlets. 110 luxury brand and ready-to-wear boutiques for women, men and children to discover!

9 PARIS (FRANCE)

## 👤 Paris City Tour

Drive past Notre-Dame Cathedral, Trocadéro, Invalides. Photostop at Louvre Museum, Arc de Triomphe, Eiffel Tower. Embark on the Seine River Cruise and enjoy the beautiful scenery.

10 PARIS (FRANCE) 

KUALA LUMPUR

After breakfast, heading to the airport for your flight home.

11 ARRIVE KUALA LUMPUR

Arrive home with sweet memories.





丰佩尔廊桥 / Chapel Bridge



• 30分钟威尼斯贡多拉船游

EUR 150 / 贡多拉 (最多5名乘客)

• 30 minutes Venice Gondola

EUR 150/gondola (max 5 passengers)

晦馨

\*It is subject to availability and appropriate weather conditions.

\*Prices are based on local suppliers and currency fluctuating exchange rates



- 探索三个国家
- 铁力士山
- 四星级酒店
- 古罗马斗兽场(外观)
- 特雷维喷泉
- 西班牙阶梯
- 比萨斜塔
- 米开朗基罗广场
- 米兰大教堂
- 卡佩尔廊桥
- 狮子纪念碑
- 巴黎河谷购物村
- 巴黎埃菲尔铁塔(外观)
- 威尼斯水上的士(包船)
- 塞纳河游船
- Explore 3 Countries
- Mount Titlis Excursion
- 4-Star Hotel
- Colosseum (Outview)
- Trevi Fountain
- Spanish Steps
- Leaning Tower of Pisa
- Piazzale Michelangelo
- Milan Cathedral
- Wooden Chapel Bridge
- Lion Monument
- · La Vallée Village
- Eiffel Tower (Outview)
- Venice Private Water Taxi
- Seine River Cruise



佛罗伦萨牛排/瑞士肉卷/瑞士奶酪火锅 / 法国蜗牛料理 / 中式餐点

Florentine Steak / Swiss Meatloaf / Cheese Fondue / French Cuisine - Snails Menu / Chinese Meals



			Breakfast	Lunch	Dinner
ומ	-	-	-	-	-
D2	罗马(1晚) Rome (1 Night)	罗马西美居酒店或同级 Hotel Mercure Roma West or similar	机上用餐 Meal on Board	✓	✓
D3	托斯卡纳(1晚) Tuscany Region (1 Night)	艺术博物馆酒店或同级 Hotel Art Hotel Museo or similar	酒店 Hotel	Х	✓
<b>D</b> 4	梅斯特雷(1晚) Mestre (1 Night)	<b>莫利亚诺威尼托酒店</b> Move Hotels Venezia Nord or similar	酒店 Hotel	<b>√</b>	Х
D5	米兰(1晚) Milan (1 Night)	米兰菲拉博览中心乌纳酒店或同级 Hotel UNAHOTELS Expo Fiera or similar	酒店 Hotel	Х	✓
D6	卢塞恩(1晚) Lucerne (1 Night)	瑟姆帕彻瑟瑞士品质酒店或同级 Hotel Sempachersee Swiss Quality or similar	酒店 Hotel	Х	✓
7מ	南锡(1晚) Nancy (1 Night)	南锡西部诺富特酒店或同级 Hotel Novotel Nancy or similar	酒店 Hotel	✓	✓
D8	巴黎(2晚) Paris (2 Nights)	巴黎塞纳河畔伊夫里美居酒店或同级 Hotel Mercure Paris Ivry Quai de Seine or similar	酒店 Hotel	Х	Х
pq				Х	✓
סום	-	-	<b>酒店</b> Hotel	-	机上用餐 Meal on Board
DII	-	-	-	-	-

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起),并且取得必要的签证和准证。 旅游保险 – 出发前,建议您购买全面的旅游保险。

- 1. 行程、膳食、酒店住宿、 交通和自费项目可能会有所更动, 恕不另行通知。
- 若出现无法预测的特殊情况特别是在旅游旺季期间,UVSB将保留更改或取消行程的权利。
- 若UVSB的宣传手册或任何传播媒介,出现任何形式的印刷失误或遗漏,本公司一概不负责,并且保 3. 留更正的权利。
- 每位参与UVSB团的成员,必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况(例如:交通延 误/取消、疾病、天气、示威、战争等等),因而引发额外支出的问题,UVSB一概不负责,旅客需自 行负责额外的费用。
- 详情条规,请参阅单据背页或浏览 https://ubingo.my/home/terms.php
- 6. 以上图片仅供参考,请以实物为准。

备注: UVSB为UbinGO Vacations Sdn Bhd。

1. 所有行程以英文讲解为主。若有需要,将提供简单的中文或粤语翻译

2. 如预订三人间,提供的额外床垫为滚动式折叠床。

Tentative Flight Details - Subject to Chango	entative Fligh	t Details - Sub	iect to C	hange
--	----------------	-----------------	-----------	-------

### ravel Essentials

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired Travel Insurance – It's essential that you take out comprehensive travel insurance before travel.

### Terms & Conditions

- Itineraries, meals, hotels, transportation and optional tour are subject to change without prior
- 2. UVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.

  3. UVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media
- where such information may be presented; UVSB reserves the right to make corrections as required. Every person participating in UVSB's tours shall travel at his/her own risk. UVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any
- transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.

  For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit https://ubingo.my/home/terms.php
- All pictures shown are for illustration purpose only.

Note: UVSB refers to UbinGO Vacations Sdn Bhd.

- Europe Tours Additional Terms & Conditions:

  1. Tous are conducted in English, with simple translation in Mandarin or Cantonese if required.

  2. For booking triple-share rooms please note that additional bed is based on "roll-away" bed.

For Agent Use Only:

Updated Date: DEC 2024